
Protokót nr )OtrI/96

z urcr;rystej sesji RadY Uiejskiej

odbytej w dniu 11 reJa 1996 rokr¡

Dd1. Przewodniczqcy Rady Miejsklej Tadeusz Swierczyñski otworzyl obrady
r¡ or¡rfz Q-foi ol-rr¿fly kontynuowano przy obecnoÉci22 radnych na stan 28 radnych,co stanowi
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78,6% ogó}u Rady.
Partn; iorlnnc¡}nén|e uyrazili zgodq,aby obrady byly nagrliwane na kamerg.
Przewodnicz4cy Rady powital biorqcych udzial w sesji radnych,Burmistrza i jego
Zastqpcq,pracowników Urzqdu,Kierownika Urzqdu Rejonowego,mtodzie2 szkolnq,
przedstawicieli zwirykíw zawodowych,partii i stronnictw politycznych,historyka
mgr Stanislawa Osowskiego,wszystkich uczestniczEcych w obradach Rady.

Sekrétarzem obrad 1B glosami,przy 2 glosach przeciw,glosów
wstrz¡rmujqcych siq nie bylo wybrano radnego Marka Skrzypca.
Radny wyrazil zgodq na petnienie funkcji sekretarza obrad.

Przwodni cz4cy Rady prezentuje wszystklch radnych uczestnicz4cych
w sesj i .
Ad.2. Przewodnicz4cy informuje o propozycji,aby w pkt.4 wystqplla
nlodzie?pe Szkoty Podstawowe j nr 3 w Jqdrzejowie ze swoim zespolem.
Rada jednogloÉnie propozycjq tq przyjmuje jako pkt {a propono!¡anego porzqdku obrad.
Rada jednogloánie przyjqla proponowany porzqdek obrad z uwzglqdnieniem pkt 4a.
Porzqdek obrad:
l .Otwarc ie ses j i .
Z.Przy jqcie porzqdku obrad.
i. l{ystqpienie mgr Stanis}awa Osowski-ego

-Zarys dziejów Ziemi Jqdrzejowskiej.
4 . Pr zekazanie kluc zy przez Burmistrz a nlodzie2y .
4a.lfystqp zespolu Szkoty Podstawowej nr J w Jqdrzejowie.
5.Powolanie Przewodniczqcego i Sekretarza obrad spoÉród mlodzie2y.
a  ^ 1  , -  - r - -h . OhracJv miode r fady.U -

7 .Zanü<niqcie uroczystej sesji.

Jqdrzejovie z oLrezir. obcMów Dai Jqdrzejowa

sali konfererrcyjnej Urzqdu Rejonorego.

PrzewodniczqcyRady udziela glosu mgr Stanislawowi Osowskiemu
wygtasza referat okolicznoáciowy na temat ttZarys dziejów Ziemi Jqdrzejowskiejt'

A d . l .
l¡J-Ánr¡

Ad4. Burmistrz przekabuje klucze od miasta mlodzte2y na rqce uczniow
Hadyniaka i Susalskiej.
Cezary Urban pracovmik Urzqdu Miejskiego zapoznaje z programem obchodów
Dri Jqdrzejowa.
Przer¡odniczEcy obrad oglasza 15 minutowE przerwq w obradach.
I,{znawia obrady.
Ad 4a. \,rrystqpuje zespll teatralny ze Szkoly Podstawowei nr 3
w Jgdrzejowie.
PrzewodniczEcy skklada podziqkowanie pani dyrektor Szkoty Podstawowej nr i Be'rbarze
Dzwonek oraz nauczycielkom Brzeziítskiej 1 Nowak.
Przewodniczqcy ogtasza przerh¡g w obradach.
l{znawia obrady.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zapoznaje mlodzie2 szkolnq z dztalalnoÉciq
Rady Miejskiej na terenie gminy.
Ad.5. Mlodzi prowadzq obradY.

VrrybÍerajq sposród siebie cztery osoby do prezydium,które
przewodniczy obradom.
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Mlodzie2 zglasza i dyskutuje na tematy:
-czy ktlrekolwiek z postanowieñ sesji ubieglorocznej prowadzonei przez mlodzie2
jest zreali-zowane,
-co majq robiómlodsze dzieci skoro na Osiedlu Przypkowskiego jest jeden plac zabaw,
jakie podjqto poczynania celem urzqdzenia placu zabaw przy uJ-.Chrobrego /pytanie do
radnego K. Marcinkowskiego/,
-gdzie nale2y sprzedawaó makulaturq,
-utz4dzenia placu zabaw na Osiedlu Murawiec,
-wiqcej koszy na Émieci na terenie miasta,
-co z budowq basesnu przy Szkole Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie,
-co robi siq w zakresie zapewnienia bezpieczeñstwa w mie6cie,
-wyelimlnowaó spoZywanie alkoholu przez mlodzie2 r¿ czasie zajqó szkolnych
w detalicznych punktach sprzeda2y a1koho1u,

-zabezpieczenie przejÉcia na ul.Kieleckiej,dzieci przeprowadza siq tylko w godzinach
rannych,nikt nie zabezpiecza przej'scia po zajqciach lekcyjnych,

-budowa obwodnicy d1a odciq2enia ruchu pojazdów przez miasto,
-n¡ cale-i ul iev Kieleckiej nie ma ani jednego kosza,a nie jset to du2y wydatek.
Radny E.Nawrot pyta,co by mlodzie? zrobila ,aby nie zrywaó rozkladów jazdy,nie
niszczyó przystanków.
Jedna z uczerutic odpowiada,2e nauczyLa by siq rozkladu iazdy na pamiqó.
Odpowiedzi na zadane pybania udziela Zastqpca Burmistrza.
Mlodzl pytajq dalej:
-modne sE ro!/ery,do jazdy potrzebne sq rórnrne chodniki i panki,czy tak bqdzie w Jqdrze-
jowie,
-czy targowica bqdzie udostqpniana do jazdy na ly2woro1kach,
-zapewnienie bezpieczeñstwa na cmentarzach,
-ul.Przypkowskiego w rejonie Szkoty Podstawowej nr 2-samochody ¿e2d24
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-zabezpieczenie samochodów przed kradzie2E dla osób przyie2d2ajqcych
Burmistrz i Zastqpca udzielajq odpowiedzi.
H.Michalkiewicz -SdRP- wnosi o powolanie mlodzie2owej rady miejsklej,która obradowalaby
?az \r mislqcu.
\{niosek o utworzenie Rady l4todzie2owej zostal przy¿qty.
Burmistrz zorganizuje w tej sprawie spotkanie z dyrektorani szkó}.
Radny K.Marcinkowski chcialby uslyszeó od mlodzie2y w jakiej formie ich zdaniem
winien byó zagospodarowany plac zabaw przy ul.Chrobrego.
M*odzioz nadziokowala wladzom za asfaltowy dywanik na terenle Szkoly Podstawowej nr 2.
Zgloszono dalsze wnioski :
-ul.Przemyslowa nie jest we wtaÉciwyn stanie do przejazdu,ale jest niebezpieczna dla
pieszych,poniewa2 nie ma chodnlków.Co Rada mo2e zrobió w tym zakresie,
-jest wprowadzony zakaz sprzeda2y papierosów do lat 18-tu,czy jest stosowany
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-zorgartizowaó wypoczynek dla mlodzie2y w okrsie wakacji,
-¡ztt i<tnio-io r.'zliwoÉó korzystania z wypo2yczalni sprzqtu sportowego.
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\dyjaÉnieñ i odpowiedzi udziela BurmisLrz i jego ZastQpca.

Ad.7. ,r.,, Przewodniczqcy Rady Miejskiej dziqkuje mlodzie2y za udzial
w sesji i o godz.13-" ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku dziennego zatnyka
uroczVt$esiq.

ze zbyt du2q prq

na cmentarze.

Sekretarz obrad:

Marek Skrzypiec tl

PrzewodniczEcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

Tadeusz Swierczyñski


